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Location: 10 Sumskaya st., Kharkov, Ukraine
Client: "Avec and Co."
Architectural Design: Drozdov & Partners (Oleg Drozdov, 
Vyacheslav Zhemir, Irina Goydenko)
Area: 23, 400 m2

Photography: Andrey Avdeenko

项目地点：乌克兰哈尔科夫 Sumskaya 大街 10 号

客户："Avec and Co."
建筑设计：乌克兰 Drozdov 建筑师事务所 (Oleg Drozdov, 
Vyacheslav Zhemir, Irina Goydenko)
面积：23 400 m2

摄影：Andrey Avdeenko

这座新建筑沿红线展开，填补了由来已久的空白，作为一个过渡空间，衔接了现有的

两座建筑物。建筑的体量是一个由椭圆中庭刺穿的半岛状塔楼，中庭有餐厅布置，它占整

个建筑面积的四分之一，从大体上来说，它是该建筑室内空间的典型。屋顶是休闲空间，

与中庭对应的地方恰好是休闲空间的中心部分，在这里设置了一个花园。 

The new building fills a gap in the historic tissue along the red lines, providing transition 
between two existing scales. The volume of the building is pierced by an ellipsoid atrium 
with a peninsular tower, housing restaurants. The atrium occupies one fourth of the 
building area, and in essence, is a prototype of the quarter inner space. The roof of the 
fourth floor is a recreation space with its center occupied by a garden over the atrium.
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